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Podle internetové stránky1 ‘unz.com‘, Palestincům se konečně podařilo dostat se ven 

z největšího koncentračního tábora na světě. Hovory, debaty, sliby a úvahy na nic nebyly, tak 

museli použít zbraně. Napadli druhou část svého státu, což je Israel a nazvali to ‘Operace al-

Aqsa potopa‘ (Operation al-Aqsa Flood). 

Jako obvykle západní lháři je obviňují z ‘nevyprovokovaného útoku‘ a přitom kolik dalších 

let měli podle nich Palestinci snášet neustálé napadání, zabírání dalšího a další území, vraždy 

neozbrojených civilistů, hlavně pak dětí. V mnoha případech je zabíjení palestinských dětí 

bráno jako sport a izraelští ostrostřelci se se svými ohavnými trofejemi otevřeně chlubí na 

společenských stránkách. Je podivné, že něco tak morbidního žádná stránka necensuruje. 

Současná vláda Israele s tím souhlasí a sama 

podporuje zabíjení palestinských dětí. Jejich 

ministr, Ayelet Shaked, spřízněnec premiéra 

Netanjahu, hlásal veřejně, aby Israelci 

nezabíjeli pouze děti, ale i její matky, aby už 

dál nemohly přivést na svět víc dětí. Nazývá 

palestinské děti ‚malými hady‘. 

Nápis na tričku (na obrázku) říká: 1 střela, 2 

mrtví. 

Israelci se ale nespokojují pouze 

s odstřelovaním bezbranných dětí a civilistů. Opakovaně ničí a znesvěcují nejstarší 

architektonickou stavbu, která je současně jedna z nejsvětějších islámských památek, mešitu 

al-Aqsa. Dokonce šli tak daleko, že mešitu chtějí zbořit a na jejím místě vybudovat templ, 

kde by byly provozovány krvavé oběti. Zjevně ještě žijí ve středověku, když musí svým 

bohům předhazovat krvavé oběti. 

Mnozí by namítli, že kvůli něčemu takovému nemusela palestinská militaristická skupina, 

nazvaná Hamas vytáhnout do boje. Proč nezkoušeli zabránit neustálým útokům a ničení 

mešity mírovou cestou? 

Problém je, že to zkoušeli. Uspořádali mírový pochod, nazvaný ‘Velky pochod návratu‘ a 

stovky z nich byly zastřeleny a tisíce záměrně zraněny. Tolik pro mírové řešení s Israelem. 

Palestinci zkouší něco docílit mírovou cestou už od r. 1917, kdy se k nim dostali první 

zionističtí usedlíci. Celé roky od té doby zkoušeli co mohli, diskuzemi, po kulturní stránce, 

technickým způsobem, kdy jejich univerzity pracovaly na výzkumu a na projektech, které 

řešily možnost mírového soužití s Israelci. 

Jenže – je vůbec možno vyřešit vztahy s národem, který má na mysli pouze genocidu toho 

druhého a jejich propagační mašinerie v mediích nedělá nic jiného, než že tu genocidu 

propaguje? 

Proč útok, proč zrovna teď 

Sam Husseini, jordánsko-palestinský spisovatel a politický aktivista se vyjádřil, že Palestinci 

neměli na vybranou. Stejně jako před rokem v únoru na Ukrajině muselo Rusko vytáhnout 



proti Ukrajině, aby zabránili útoku Ukrajinců a NATO na svoji zem, stejně tak byl útok na 

Israel útok, který měl zabránit tomu, aby Israel napadl Palestince. 

Už se k tomu schylovalo, varoval dokonce i turecký president Erdogan, který se poprvé setkal 

s israelským premiérem Benjaminem Netanjahu. Podle něho, situace v Israeli byla nastavena 

tak, že Palestina měla být napadena tím nejdrsnějším způsobem. Hamas to nejspíš dobře tušili 

a proto zasáhli jako první. 

Zionismus je hrozba pro celý svět. Ohrožuje nejen Palestince, ale i veškeré okolní státy a 

prakticky každého, kdo s těmito zarytými barbary přijde do styku. Ohrožuje dokonce i Židy 

samotné, ale hodně z nich si to neuvědomuje, protože jsou příliš zaslepeni propagandou. 

Kvůli Israeli a jeho přístupu k Palestině bude obtížné zavést Putinův plánovaný ‘multipolární 

svět‘, kde se každý národ stará sám o sebe a zkouší za každou cenu vycházet se svými 

sousedy; kde není jeden světový policajt, který by druhým zemím diktoval jak se mají chovat, 

co smějí a co nesmějí. Bez osvobození Palestinců nebude možno takový svět zavést. 

Existence Israele 

Israel existuje pouze díky dobrovůli amerických daňových poplatníků a jejich penězům, 

spolu se stále vyplácenými reparacemi z Německa. Kdyby tato podpora skončila, skončil by i 

Israel. Je známo, že Israel, se všemi vyhlášenými ekonomy a finančníky, za které jsou Židé 

považováni, už prošel asi šestou měnovou reformou. To znamená, že měli jako stát šest 

finančních bankrotů! A stále ještě existují? A stále jsou to ti nejlepší ekonomové? 

Možná si Israelci myslí, že až Amerika zkolapsuje, na čemž pilně pracovali celé poslední 

století, že si mezitím seženou jiné ‘přátele‘, kteří je budou stejně svědomitě vydržovat. Snad 

Čína, nebo Indie by si dali říct? Nebo Saudská Arabie? Těžko! Většina lidí dnes jsou proti 

Zionismu a proti oné extrémní, genocidální verzi západního kolonialismu, kterou představuje 

a který Spojené státy, poslušné diktátu, jako hodné dětičky, používají. 

Není prakticky možné, aby se našel druhý takový osel jako je Amerika, který by platil své 

nepřátele i když tito mu zavraždili presidenta (Kennedy, 1963), bombardovali vlastní loďstvo 

(loď Liberty, 1967), zničili budovy přímo uprostřed města i se 3 000 lidmi uvnitř (WTC, 

2001), celé roky ovládali a manipulovali vládu v neprospěch lidu a země a mnoho dalšího. 

Napřed vytvořili z Ameriky světového drába a dnes ji zkouší zdegradovat na zemi 3. světa. 

Jenže to je běžné, každý parazit zkouší zničit svého hostitele. 

Co můžeme očekávat od těch, kteří od ranného věku traumatizují i své vlastní děti tím, že jim 

vykládají, že je celý svět proti nim a že je všichni naprosto bezdůvodně nenávidí. Ty děti pak 

vyrůstají pod dojmem, že jsou velice ohroženy a že nemají na světě přítele. Napřed jsou 

vystrašené, až k nervovému záchvatu, když mají jednat sami, bez ochranného vlivu 

dospělých s někým, kdo k jejich klice nepatří. Později začnou ty druhé nenávidět a chtějí se 

jimi pouze pomstít, protože to je, k čemu jsou vedeny. Byla jsem toho sama svědkem. 

A přitom to není vůbec žádná pravda. 

Jak to, že mohli Hamas zaútočit s převahou 

Nutno uznat, že2 palestinská strana konfliktu je velmi dobře vyzbrojena. Je uvažováno, že 

koupili všecky západní zbraně, které Ukrajina prodávala. Takže napřed Západ, společně 



s Israelem posílali na Ukrajinu zbraně a teď ty stejné zbraně přišly zpět do země a jsou 

používány proti těm, kteří je poslali. 

Proto mohl být Israel v sobotu ráno zasažen nikdy předtím nevídaným útokem více než 3 000 

raket. Hned po útoku vnikli do země jednotliví vojáci a tím začala ‘Operace al-Aqsa potopa‘ 

proti Israeli. Odvetou zahájil Israel operaci ‘Meče ze železa‘ (Swords of Iron) proti Hamas a 

Palestincům na území, zvaném Gaza pruh. 

Ty zbraně mohly rovněž přijít z Afganistánu, kde američtí vojáci opustili zemi, aniž by 

předtím vystěhovali vojenskou výzbroj, anebo ji podle vojenských směrnic zničili. Naopak, 

nechali zbraně, letadla, helikoptéry a vybavení základen na místě a doslova odtud utekli. 

Takže je možné, že Hamas používají zbraně jak z Ukrajiny, tak i z Afganistánu. Je jisté, že 

uprostřed bojů vydali video, kde děkovali Ukrajincům za zbraně, které jim prodali. 

Bývalý analysta3 CIA, Larry Johnson říká, že je to pravda, Hamas opravdu používají proti 

Israeli zbraně, které původně dodaly Spojené státy. Zde je pouze otázka: byly ty zbraně 

původně dodané na Ukrajinu, anebo byly dodány Palestincům přímo z Ameriky? 

Ono totiž neexistuje žádné účetnictví, žádná kontrola toho, co bylo na Ukrajinu posláno. 

Stejně tak neexistuje kontrola financí, které jim byly za poslední dva roky nacpány. Je rovněž 

nutné zvážit co se stalo s oním ‘nevyplněným šekem‘, který byl Ukrajincům předán. 

Nevyplněný šek je bankovní šek, kde není napsán finanční obnos. Někdy na něm není napsán 

ani příjemce. Je na něm pouze platný podpis a ten, kdo šek dostane, ho může vyplnit jak 

chce, může tam přidat jakoukoliv sumu peněz. 

Konec války na Ukrajině 

Současným konfliktem v Israeli je samozřejmě válka na Ukrajině zatlačena do pozadí. 

Kongres bude vždycky upřednostňovat Israel, protože je odtud za tuto podporu dobře 

zaplacen. Ztráty a prohra na Ukrajině budou vydávány za následek bojů v Israeli a všichni 

budou spokojeni. 

Je to přesně jak bylo psáno před časem, ukrajinská válka je skončena, je prohrána. Západ 

bude zkoušet tuto prohru zastřít jiným konfliktem, jinou válkou. Postupně bude v mediích 

míň a míň zpráv o Ukrajině, až úplně utichnou a lidé – jako na povel – zapomenou. Politická 

paměť je velice krátká a je s tím čítáno. 

A pak převezme scénu válka v Israeli, nebo někde jinde. Už chystali válku v Kosovu, ale ta 

nejspíš bude též odsunuta na zadní hořák a Israel se stane hlavním námětem až do té doby, 

než začnou prohrávat. Pak bude potřeba opět něco jiného, co převezme celé jeviště. 

Obranné zařízení selhalo 

Israelská pohraniční stráž4 se nestačila vynadivit, když v zemi přistály desítky Palestinců, 

kteří přeletěli všecky překážky, které jim Israel nastavil do cesty, na motorizovaných 

paragliderech. Bylo pro ně nepochopitelné, že se něco takového mohlo stát a opravdu 

uvažují, že je vláda a armáda nechali vniknout do země záměrně. Proč by to ale dělali? 

„Náš obranný systém může vidět ptáka, jak letí. A Mossad ví okamžitě všecko, i když někdo 

z Hamas jde na záchod,“ říkali. „A najednou neviděli desítky vojáků na paragliderech? A 

Mossad ani nevěděl, že Palestinci něco takového plánovali? To není možné?“ 



Postupně vzniklo podezření, že israelské ochranné zařízení bylo elektronicky vyřazeno 

z funkce. Jak radar, tak všechny další přístroje možná na určitou vymezenou dobu 

nefungovaly, což dalo Hamas bojovníkům možnost vniknout do země. A přišli tam přímo na 

čas, když zrovna probíhal jakýsi festival. 

Ten problém je, že jediní na světě, kdo mají zařízení, které je schopno zastavit funkci radaru 

a celého protileteckého systému, jsou Rusové. Vybavili snad Rusové Palestince něčím 

takovým? Proč by to ale dělali? Že by to byla pomsta za to, že Israel posílá zbraně 

Ukrajincům a také do Azerbajdžanu, kde jsou použity proti Arméncům? Těžko! 

Zde je další otázka, jestli je vůbec Israel schopen takovou válku vést. Kdyby měla déle trvat, 

pak rozhodně neobstojí a ani není jisté, jestli přežije jako samostatný stát. 

Nejen že Hamas převezmou hlavní místa v zemi a pokud si zachovají svoji obranyschopnost, 

tak už Israelce nemusí připustit k vládě a tito se stanou druhořadými občany. A jsou ještě 

jiné, přídavné problémy, se kterými se budou muset vyrovnat. 

Oficiální prameny přiznávají, že Israel trpí nedostatkem vody. Postupem let zaznamenali 

pokles spodní vody o 25 metrů, což pomáhá rozšíření pouště, takže vbrzku nebudou mít 

žádnou ornou půdu. Samozřejmě, Ukrajina má velké množství kvalitní orné půdy. Mají snad 

Israelci v úmyslu přestěhovat se tam? Vyvražďování místního, ukrajinského obyvatelstva 

v nesmyslné a dávno prohrané válce by tomu nasvědčovalo. 

Novinářka se diví 

Israelská novinářka Efrat Fenigson, která dříve pracovala pro rozvědku israelské armády říká, 

že absolutně nepřipadá v úvahu, aby Israelci nevěděli, co se na ně chystá. „Rozhodně, tady je 

něco hodně v nepořádku,“ říká. 

Asi před rokem pořádali Hamas velké cvičení, kdy se asi na útok připravovali. Od té doby 

neustále útok nacvičovali – to celé vyvolává pochybnosti o schopnostech israelské rozvědky. 

Na hranicích s Gaza pruhem byly nainstalovány citlivé sensory, které okamžitě 

upozorňovaly, když se někdo blížil. Takže jak to, že byly přechody volně otevřené a sensory 

nefungovaly? To není možné, tady něco nehraje. 

Celý svět se diví ještě víc 

Všichni kdo si uvědomují5, jak dobře jsou Israelci vyzbrojeni, jak účinný je jejich 

protiletecký systém a jak je vojsko dobře vycvičeno se nestačí divit, že se nějakým 

palestinským Hamas podařilo je nečekaně napadnout a způsobit jim značné škody. 

Israelský premiér Netanjahu se nechal slyšet, když v televizním vysílání prohlásil, že nepřítel 

Israele bude platit vysokou cenu. „Jsme ve válce,“ přidal „a my ji vyhrajeme.“ 

Později se vyjádřil, že: „Hamas nás všecky chtějí zavraždit. Toto je nepřítel, který vraždí děti 

a jejich matky v jejich domech, v jejich postelích, je to nepřítel, který unáší staré občany, děti 

a mladé ženy a popravuje je, zabíjí naše občany, včetně dětí …“ 

Věřte, že kdyby se stal jeden jediný takový případ, jaký Netanjahu popisuje, tak by celý svět 

nikdy neslyšel konec toho nářku a pláče a Palestina by asi byla vyhlazena. Z mnoha pramenů 

je známo, že pravý opak je pravda: to všecko dělají Israelci Palestincům. To všecko a 



mnohem víc. Je to potvrzeno očitými svědky, organizacemi, které sledují bezprávní počínání 

ve světě a samými Palestinci, z nichž se už statisíce, ne-li miliony vystěhovaly ze země. A 

nemohou se nikdy vrátit, protože na hranicích jim byly odebrány (ukradeny) všecky osobní 

dokumenty. Takže ztratili nárok na svůj majetek, i na svoji zemi. 

Netanjahu a všichni ostatní s ním trvají na tom, že útok Hamas nebyl ničím vyprovokován. 

Neustále to opakují, ale jak se vyjádřil sám Noam Chomsky, to říkají pořád dokola proto, 

protože velmi dobře ví, že útok byl jimi řádně vyprovokován. 

V Americe, Robert F. Kennedy ml., který se míní ucházet o místo amerického presidenta se 

vyjádřil, že: „Tento hanebný, ničím nevyprovokovaný, barbarský útok na Israel musí být 

celosvětově zavržen, spolu s jednoznačnou podporou pro právo židovského státu na 

sebeobranu.“ 

Robert v tomto přestřelil. Neodhadl správně dobu. Příliš velké množství Američanů jsou na 

straně Palestinců, což dosvědčují četné protesty proti israelské okupaci země. Již bylo příliš 

mnoho palestinské krve prolito a svět to ví, nebo to aspoň tuší. 

Že by to byl záměr? 

Autor několika knih, Ben Bartee píše6, že ten, kdo by uvěřil, že se jednalo o selhání 

izraelského varovného systému a selhání rozvědky Mossadu, je nesmírně naivní. Něco 

takového vůbec nepřipadá v úvahu. Mossad je jedna z nejlepších špionážních jednotek na 

světě, pokud není ta naprosto nejlepší. Také běžně sdílí informace s jinými rozvědkami, jako 

na příklad s ‘Pěti očima7‘ (Five Eyes). 

Mossad má své špehy rozseté po celém Gaza pruhu, což je ve skutečnosti vězení pod širým 

nebem, jakýsi koncentrační tábor pro ubohé Palestince, dřívější majitele země. Stejně jako 

američtí Indiáni, i oni byli zdegradováni na pouhé vazaly, dnes dokonce na teroristy. Takže 

tím pádem je Gaza pruh to nejvíc a nejostřeji hlídané území na světě. 

Útok na Israel, který Hamas provedli 

7. října ráno, nebyl vůbec jednoduchá 

záležitost. Celá akce používala 

desetitisíce pomocníků jak na zemi, 

tak na moři a ve vzduchu, kteří 

používali nesčetné množství zbraní, 

odposlouchávacího zařízení, drónů a 

všeho možného. Už to muselo být 

zpozorováno a sledováno a to hned 

v samém začátku. 

Jenže israelský premiér, Benjamin Netanjahu, nebo také Bibi, jak mu říkají, je velice 

neoblíbená osoba. Už asi 40 týdnů bouří v Israeli protesty (viz obrázek výše) proti jeho vládě, 

proti jeho rozhodnutí, které bere určitou pravomoc soudům, kdy tyto nesmí oponovat 

rozhodnutí parlamentu a měnit způsob, jakým jsou soudci voleni. 

V sázce je rovněž Bibiho věhlasná korupce. Lidé, převážně střední vrstva, vesměs 

profesionálního zaměření, chtějí aby odstoupil, protože podle nich nové zákony naruší již tak 

nahnutý israelský systém a zavedou autoritativní vládu. Jakoby ji už neměli! 



S napadením země zvenčí je očekáváno, že se lidé sjednotí, zapomenou na drobné rozpory a 

předsudky, pokud se vůbec dají drobnými nazvat, a sjednotí se kolem svého vedení v boji 

proti vnějšímu nepříteli. 

Selhání israelské rozvědky rovněž nebude v žádném směru trestáno, ale bude využito k 

získání dalšího financování, které jim určitě bude uděleno, pod dojmem, že ty finance 

spolehlivě zabrání dalšímu selhání v budoucnosti. 

Co mají Palestinci za problém? 

Proč jsou Palestinci tak zaujati proti Israeli? Víme, Israelci je neustále napadají, zabíjejí jejich 

lidi a děti, ničí jejich města, utiskují je, a tak dále. Jenže tady je ještě jeden problém a ten je 

obrovský. Obrázek níže ho názorně vysvětluje. V r. 1946 byla Palestina plně osídlena 

Palestinci. Židů tam bylo poměrně málo, to jsou ta bílá místa. Jenže pak začali zemi okupovat 

zionističtí Židé a situace se podstatně změnila. 

 

To ovšem nejsou pouze Palestinci, kteří mají se Zionisty problémy. Mluvila jsem osobně 

s židovskou rodinou, která žila celá dlouhá léta v Tunisu. Měli tam obchod, prodávali různé 

zboží a byli spokojeni. Místní obyvatelé jim nedělali potíže a oni sami s nimi také dobře 

vycházeli. Pak ale podlehli propagandě, obchod prodali a přestěhovali se do Israele. Tam 

přišli během krátké doby o všecko co měli a za poslední peníze se jim podařilo odejet do 

Ameriky a tam znovu začít. 

1 https://www.unz.com/kbarrett/gazans-break-out-of-worlds-biggest-concentration-camp/ 
2 https://sputnikglobe.com/20231008/arms-sent-to-ukraine-potentially-used-against-israel-dpr-government-

adviser-says-1114015733.html 
3 https://www.rt.com/news/584665-hamas-weapons-ukraine-israel-johnson/ 
4 https://halturnerradioshow.com/index.php/en/news-page/world/ukraine-sold-weapons-to-hamas-used-against-

israel 
5 https://expose-news.com/2023/10/08/unprovoked-attack-or-a-deep-state-war/ 
6 https://armageddonprose.substack.com/p/no-the-hamas-invasion-was-not-an 
7 Five eyes zahrnuje rozvědky Australie, Kanady, Nového Zealandu, Británie a Spojených států, viz: 

https://en.wikipedia.org/wiki/Five_Eyes 

 


